
Til Sandersvigforeningen v/Vincent Jordy  
 

 
På vegne ejerne af Sandersvig Strandvej 16 fremsendes hermed - jf. indkaldelse ved e-mail af 21. maj 
2015 - forslag til behandling på generalforsamlingen den 5. juli 2015. 
 
1) Orientering vedrørende fibernet 
 
2) Bekæmpelse af japansk pileurt  
 

 
Ad 1 - orientering vedrørende fibernet 
 
Ved e-mail af 8. marts 2015 fra bestyrelsen i Sandersvigforeningen v/Vincent Jordy fremsendtes 
orientering til foreningens medlemmer, herunder vedrørende etablering af fibernet. 
 
Det fremgår bl.a.: 
Desværre og af uforståelige grunde er der 4 grundejere, der har nægtet gravetilladelse, hvilket har 
gjort, at SE/Stofa har indstillet projektet ind til videre. 
………. 
Vi håber på. at det hele beror på en misforståelse, og vi retter henvendelse til de, der har nægtet 
gravetilladelse med anmodning til dem om at genoverveje deres beslutning. 
 

 
Ved min e-mail af 9. marts 2015 anmodes Sandersvigforeningen om oplysning om navn/adresse på 
øvrige lodsejere der har afvist Stofas anmodning om gravetilladelse. 
Denne anmodning er ikke besvaret. 
 
Endvidere blev i e-mail af 9. marts oplyst, at Sandersvigforeningens anmodning om genovervejelse vil 
blive besvaret. 
 
Ved e-mail af 28. marts 2015 fremsendtes vores redegørelse/svar på anmodning om genovervejelse, 
som nedenfor anført/vedhæftet. 
 
Ved e-mail af 13. april 2015 gives formandens umiddelbare svar, og det fremgår: 
……….   Det her skrevne er for egen regning. Dine kommentarer bliver behandlet på kommende 
bestyrelsesmøde. 
Til dato er ikke modtaget bestyrelsens svar. 
 

 
Således anmodes generalforsamlingen om at pålægge: 
 
1) 
Bestyrelsens redegørelse for, hvorfor der på generalforsamlingen i 2014 ikke indgik et punkt om 
bestyrelsens overmåde prioritering vedrørende etablering af fibernet i Sandersvig og orienteringen 
herom.  
 
2) 
Bestyrelsens redegørelse for, hvorfor der ikke er givet svar på min anmodning i e-mail af 9. marts 2015, 
om navn/adresse på øvrige lodsejere der har afvist Stofas anmodning om gravetilladelse. 
 
3) 



Bestyrelsens redegørelse for, hvorfor de lodsejere der kunne være en hindring for Stofas gravetilladelse 
ikke er forhåndsorienteret, som en forberedelse til det møde der skulle være med Stofa, således at man 
kunne være bedst muligt forberedt. 
 
4) 
Bestyrelsens redegørelse for, hvorfor der ikke hos Provas er undersøgt hensigtsmæssighed ved 
etablering af fibernet umiddelbart før etablering af kloak, som forberedelse til det møde der skulle 
afholdes med Stofa. 
 
5) 
At bestyrelsens arbejde sker på et grundlag, der sikrer en tidsmæssig sammenhæng mellem Provas og 
Stofas etablering af henholdsvis kloak og fibernet, og på en for foreningens medlemmer økonomisk 
mest fordelagtig måde. 
 

 
Vedhæftet mit brev til Sandersvigforeningen, fremsendt i e-mail af 28. marts 2015.    
 



 



 



 



Ad 2 - bekæmpelse af japansk pileurt 
 
Efter nedgravning af vandledning på vores areal langs strand - sandsynligvis med en rendegraver der 
har arbejdet kontinuerligt - konstaterer vi, at der er kommet japans pilkeurt. 
 
Vi bekæmper denne invation ud fra Naturstyrelsens anvisning, herunder med afbrænding af den 
fjernede japanske pileurt. 
 
Det konstateres, at enkelte grundejere fortsat anvender japansk pileurt som hækplante, og at der er 
blevet kastet affald af japansk pileurt - og dermed ved start skov på Sandersvigvej og ved start skov for 
enden af Mælkevejen - forekommer udbredt angreb af denne invasive planteart.  
 
Der anmodes om bestyrelsens forholden sig hertil, herunder: 
- at det henstilles til foreningens medlemmer, ikke at have denne plante på sit grundstykke 
- at japansk pileurt bortskaffes jf. Naturstyrelsens anvisning 
- at Naturstyrelsens anvisning sættes på Sandersvigforeningens hjemmeside 
- at Sandersvigforeningen aktivt foranstalter bekæmpelse af japansk pileurt, herunder de angreb der 
allerede kan konstateres ved Sandersvigvej og for enden af Mælkevejen 
 
Mede venlig hilsen - ejerne af Sandersvig Strandvej 16 
Lars Krogh 
Lis Langvad 
Kirsten Prytz 
 

 


